

Title (en)

Process for manufacturing composite strips by continuous casting and the strips obtained by the process.

Title (de)

Verfahren zur Herstellung plattierter Bänder durch Stranggiessen und die so hergestellten Bänder.

Title (fr)

Procédé de fabrication de bandes composites par coulée continue et bandes ainsi obtenues.

Publication

**EP 0007282 A1 19800123 (FR)**

Application

**EP 79420028 A 19790608**

Priority

FR 7818926 A 19780619

Abstract (en)

[origin: ES481645A1] A method of plating a strip of a metal having a melting point and a mechanical resistance which are higher than those of aluminum. The metal strip which is to be plated onto the aluminum strip is interposed between the roll or rolls and the aluminum strip on at least one face of an aluminum strip by continuous casting between rolls and by use of a nozzle. The strip of plating metal contacts the roll at least over the portion between the generatrix closest to the end of the nozzle and the generatrix situated in the plane of the roll axes. The clearance between the nozzle and the plating metal strip applied to the roll is less than 1 mm and the elongation of the plating metal strip is greater than 1% and less than that of the solidified aluminum. The present method is used in the production of composite aluminum-copper or aluminum-stainless steel strips.

Abstract (fr)

Procédé de placage d'une bande d'un métal ayant un point de fusion et une résistance mécanique plus élevés que l'aluminium sur une face au moins d'une bande d'aluminium par coulée continue entre cylindres au moyen d'une busette, la bande à plaquer étant interposée entre le ou les cylindres et l'aluminium coulé. La bande de métal de placage est au contact du cylindre au moins sur la portion entre la génératrice la plus proche de l'extrémité de la busette et celle située dans le plan des axes des cylindres. Le jeu entre la busette et la bande de placage appliquée contre le cylindre est inférieur à 1 mm et l'allongement du métal de placage est supérieur à 1 % et inférieur à celui de l'aluminium solidifié. Application à la fabrication de bandes composites aluminium - cuivre ou aluminium-acier inoxydable.

IPC 1-7

**B22D 11/06**

IPC 8 full level

**B22D 11/00** (2006.01); **B22D 19/16** (2006.01); **B22D 11/06** (2006.01); **B23K 20/00** (2006.01); **C23C 2/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B22D 11/008** (2013.01 - EP US); **B22D 11/0622** (2013.01 - EP US); **Y10S 428/939** (2013.01 - EP US); **Y10T 428/12465** (2015.01 - EP US);  
**Y10T 428/1275** (2015.01 - EP US); **Y10T 428/12757** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)

FR 1364758 A 19640626 - DURALUMIN

Cited by

CN102658360A; FR2526690A1; EP0161475A1; EP1713601A4; FR2534500A1; WO9002008A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0007282 A1 19800123**; AU 4808679 A 19800103; AU 528267 B2 19830421; BE 877056 A 19791218; CA 1121954 A 19820420;  
CH 629410 A5 19820430; DK 250579 A 19791220; ES 481645 A1 19800216; FR 2429056 A1 19800118; FR 2429056 B1 19801031;  
GR 64884 B 19800606; IT 1121288 B 19860402; IT 7923524 A0 19790613; JP S551998 A 19800109; JP S582734 B2 19830118;  
MA 18484 A1 19791231; PT 69768 A 19790701; TR 20071 A 19800708; US 4224978 A 19800930; US 4303741 A 19811201

DOCDB simple family (application)

**EP 79420028 A 19790608**; AU 4808679 A 19790614; BE 195803 A 19790618; CA 330009 A 19790618; CH 552679 A 19790613;  
DK 250579 A 19790615; ES 481645 A 19790618; FR 7818926 A 19780619; GR 790159324 A 19790612; IT 2352479 A 19790613;  
JP 7666879 A 19790618; MA 18679 A 19790615; PT 6976879 A 19790615; TR 2007179 A 19790612; US 12082180 A 19800212;  
US 4508579 A 19790604